
S seje predsedstva OK ZSMS

Poleg novih članov
predsedstva še
druge novosti

Na 15. seji predsedstva OK ZSMS, ki je bila 11.
decembra, so mladi obravnavali trenutno aktualne
teme, potekale pa so tudi nadomestne volitve za 6
članov predsedstva. Udeiežencevsejejebilodovolj,
da je bila sklepčnost zagotovljena.

Šest dosedanjih članov predsedstva so na seji ra-
zrešili članstva — tri na lastno željo, dva zaradi
neaktivnosti in enega zaradi odhoda k vojakom. Evi-
dentiranje novih članov je potekalo v osnovnih orga-
nizacijah, v času kandidacijskega postopka nanje ni
bilo pripomb in na seji so bili novi člani predsedstva
Božo Zadravec, Matjaž Jelovčan, Tomaž Kastelic,
Ljubo Golub, Tanja Vehovec in Ksenija Križman
sprejeti z večino glasov vseh delegatov.

Po osnovnih organizacijah so dalj časa potekale
tudi razprave o štipendiranju v delovnih organizaci-
jah. Narekovala sta jih težak ekonomski položaj pre-
jemnikov štipendij in napovedane spremembe v
samoupravnih sporazumih o štipendiranju. Iz raz-
prav je razvidno, da mlade moli predvsem neu-
strezna struktura štipendj — večinajih je podeljenih
le za tretjo in četrto stopnjo, čeprav je pomanjkanje
strokovnjakov čutiti na vseh področjih. Delovne or-
ganizacije svojih štipendistov v času študija v delo
skoraj ne uvajajo, nekatere pa dijakom ukinejo šti-
pendije kar sredi šolskega leta, v samoupravnih
sporazumih pa to sploh ni omenjeno kot možno.
Mladi v osnovnih organizacijah naj v povezavi s sin-
dikati o teh nepravilnostih še razpravljajo, da se v
novih samoupravnih sporazumih ne bi spet pojavile.

Organiziranje in delovanje 0 0 ZSMS v krajevnih
skupnostih sta po izsledkih raziskave, ki jo je nare-
dila raziskovalna skupina v okviru predsedstva OK
ZSMS, slabi. Na območju Šiške je kar 12 osnovnih
organizacij neaktivnih, 5 jih je začelo delovati šele
pred kratkim, a tudi tiste, ki delujejo že dalj časa,
imajo veliko težav. Vzrokov zanje je več: nejasno
opredeljena vloga mladih v KS. slab ali enosmeren
pretok informacij med OK in KS, zatika se pri men-
torstvu, pojavljapasetudi problem dvojnosti — vKS
pravijo. da mladine ni, po drugi strani pa je ta dobro
organizirana v raznih sekcijah. V primestnih KS ima
velik vpliv na mlade tudi cerkev — vodi jih na izlete,
nudi mentorstvo. Daje jim več, kot bi jim lahko KS,
zato se mladina zanjo raje odloča. '

Ti izsledki so raziskovalno skupino spodbudili,
da je pripravila programska izhodišča za organizira-
nje in delovanje 0 0 ZSMS v krajevnih skupnostih.
Praktično jih je že začela uvajati v KS Zgornja Šiška
in ker so rezultati dobri, ji bodo sledile še druge KS.

Bogo Seme je spregovoril še o napredovanju dela
in načrtih za Dom interesnih dejavnosti mladih
Šiška. Treba bo ugotoviti dejansko stanje prostorov
— pregledati stene, se pozanimati, če se bo Dom
lahkoponačrtihširilnaprejali bodo potrebna tudi ru-
šenja in podobno. Vsekakor pa bo najprej treba na-
praviti uporabne sedanje prostore, saj so eno redkih
shajališč mladine, ki so tudi v njeni lasti.
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